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PROTOKOLL Datum 

2024-06-10 

Diarienummer 

S-2024-0066

Fakultetsnämnden vid skolan för teknikvetenskap  

Protokoll nummer: 05/2024 

Datum och plats för mötet: 
10 juni 2024 kl. 14.00-17.00, Freja, Teknikringen 8, plan 1,5 
 
Närvarande lärarledamöter: 
Sandra Di Rocco, ordförande 
Malin Åkermo, vice ordförande 
Hjalmar Brismar, fr.o.m § 4 
Jens Bardarson 
Outi Tammisola 
Fredrik Viklund 
Sara Zahedi 

Närvarande studentledamöter:  
Jonna Geiryd 
Ebba Ahlgren Cederlöf 

Närvarande externa ledamöter:  
Tomas Ireman 
Salla Franzén 
 
Företrädare för arbetstagarorganisationer: 
 
Frånvarande ledamöter: 
 
Övriga närvarande: 
Erik Edstam, tf. kanslichef 
HannaSara Karlsson, UA, § 2-3 
Sofia Knutz, vice UA, § 2-3 
Marta Marko Tisch, kommunikationsansvarig, § 4 
Seija Liedes, skolcontroller, § 8 
Sebastian Stichel, tillträdande vice skolchef och FFA, § 9 
 

§ 1 Mötet öppnas 

a) Val av justerare 

Fredrik Viklund utses att, tillsammans med ordförande, justera protokollet. 

b) Dagordning och adjungeringar 
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Tillägg till dagordningen: § 2.2 Beslut om inrättande av kurs FSK3533 

Dagordning fastställs med ovanstående tillägg och adjungeringar godkänns. 

c) Fråga om jäv 

Inget jäv anmäls. 

d) Föregående möte 

Protokollet från föregående möte (nr 4/2024) läggs till handlingarna. 

§ 2 Beslut om inrättande av kurser 

HannaSara Karlsson, UA, och Sofia Knutz, vice UA föredrar ärendena. 
  

§ 2.1 Kurs FSD3700, Marinteknisk forskning 
(S-2024-0179) 

Institutionen för Teknisk Mekanik har ansökt om att inrätta kursen FSD3700 
Marinteknisk forskning, 7,5 hp. Kursen i Marinteknisk forskning är central för 
forskarutbildningsämnet Farkostteknik och avser att ge fördjupade kunskaper och 
färdigheter inom ämnet, i relation till marina system. 

Fakultetsnämnden beslutar att: 

 inrätta FSD3700 Marinteknisk forskning, 7,5 hp, och fastställa kursplan enligt bilaga 1 

från och med vårterminen 2024. 

 
§2.2 Kurs FSK3533, Nya metoder inom superupplösning, ljusplansmikroskopi och 
FCS vid Scilifelab 

(S-2024-0934) 

Institutionen för Tillämpad fysik har ansökt om att inrätta kursen FSK3533, Nya metoder 
inom superupplösning, ljusplansmikroskopi och FCS vid Scilifelab, 3,0 hp. Förslaget om 
inrättande av kursen har initierats av Stefan Wennmalm.  

Fakultetsnämnden beslutar att: 

 kursen FSK3533 ”Nya metoder inom superupplösning, ljusplansmikroskopi och FCS vid 

Scilifelab, 3,0 hp” inrättas från och med höstterminen 2024. 

 fastställa kursplan enligt bilaga 2 och 3 till protokollet. 

§ 3 Beslut om avveckling av kurser 

HannaSara Karlsson, UA, och Sofia Knutz, vice UA föredrar ärendena. 

§ 3.1 Kurs SK2350, Optisk mätteknik 

(S-2023-1891) 

Institutionen för Tillämpad fysik har ansökt om att avveckla kursen SK2350, Optisk 
mätteknik, 6,0 hp. Kursen har from VT2025 ersatts av SK2404. 
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Fakultetsnämnden beslutar att: 

 avveckla SK2350 Optisk mätteknik, 6,0 hp från och med vårterminen 2025 

 studenter som ej avklarat kursen har fram tills VT2027 på sig att avsluta kursen. 
Studenter som ej avklarat kursen VT2024 kan följa ersättningskursen fram till VT2026 
och få de moduler som saknas inrapporterade på den gamla kursen. 

 

§ 3.2 Kurs SK2371, Synintryckets fysik 

(S-2023-1890) 

Institutionen för Tillämpad fysik har ansökt om att avveckla kursen SK2371 Synintryckets 
fysik, större kurs, 9,0 hp. Examinator på kursen kommer efter VT2024 gå i pension och 
det finns ingen som kan överta rollen som examinator på denna kurs. 

Fakultetsnämnden beslutar att: 

 avveckla SK2371 Synintryckets fysik, större kurs, 9,0 hp från och med vårterminen 2025 

 studenter som ej avklarat kursen har fram tills HT26 på sig att avsluta kursen 
 

§ 3.3 Kurs SK2500, Bildfysik med inriktning mot biomedicinsk mikroskopi 

(S-2023-1892) 
 
Institutionen för Tillämpad fysik har ansökt om att avveckla kursen SK2500 Bildfysik med 
inriktning mot biomedicinsk mikroskopi, 6,0 hp. Kursen har from HT24 ersatts av SK2501 

Fakultetsnämnden beslutar att: 

 avveckla SK2500 Bildfysik med inriktning mot biomedicinsk mikroskopi, 6,0 hp. från 
och med höstterminen 2024. 

 studenter som ej avklarat kursen har fram tills HT25 på sig att avsluta kursen. Studenter 
som ej avklarat kursen HT2023 kan följa ersättningskursen fram till HT2026 och få de 
moduler som saknas inrapporterade på den gamla kursen. 

§ 3.4 Kurs SK2800, Laserspektroskopi 

(S-2023-1893) 
 
Institutionen för Tillämpad fysik har ansökt om att avveckla kursen SK2800, 
Laserspektroskopi, 8,0 hp. Kursen har fr.o.m. HT2024 ersatts av SK2404 som inrättades 
VT2024. 

Fakultetsnämnden beslutar att: 

 avveckla SK2800, Laserspektroskopi, 8,0 hp från och med höstterminen 2024 
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 studenter som ej avklarat kursen har fram tills HT2025 på sig att avsluta kursen. 
Studenter som ej avklarat kursen HT2023 kan följa ersättningskursen fram till HT2026 
och få de moduler som saknas inrapporterade på den gamla kursen. 

§ 4 Information och diskussion om strategier för kommunikation med fakulteten 

Marta Marko Tisch, kommunikationsansvarig, föredrar ärendet. 

Frågan kring strategier och kommunikationsvägar för fakultetsnämnden att kommunicera 
med fakulteten lyfts till diskussion.  

Sammanfattningsvis finns ett behov av att kommunicera både kring vilka frågor som är 
aktuella, innan beslut tas om något, samt informera efter att beslut har tagits. Det är även 
viktigt att information finns tillgänglig att kunna gå tillbaka till i efterhand. 

Förslag uppkommer att införa teman på fakultetsfrukostarna, som kan koppla till det som 
är aktuellt hos fakultetsnämnden samtidigt, att representanter från nämnden kan komma 
och besöka befintliga institutionsmöten vid några tillfällen, att utveckla 
fakultetsnämndens sida på intranätet samt lägga till en del i nyhetsbrevet för att 
marknadsföra fakultetsfrukostarna. Med inspiration från ABE föreslås att också ha med 
en kort intervju med en ledamot i nyhetsbrevet efter varje möte kring fokusområden som 
känns relevanta.  

Fakultetsnämnden beslutar att: I slutet av varje möte läggs en stående punkt till för 
att utse vem som ska intervjuas. 

§ 5 Information från skolkollegiemötet 

Vice ordförande föredrar ärendet. 

Nämnden ges en kort sammanfattning från det digitala skolkollegiemöte som hölls den 27 
maj. Det var generellt en god uppslutning, ett bra engagemang och konstruktiva 
diskussioner. Reflektion sker kring vad som hade kunnat ge en större uppslutning, 
exempelvis mer tydlighet i förväg kring vad som ska diskuteras. 

Minnesanteckningar från mötet kommer att föras vidare av vice ordförande till GRUKS 
(Gruppen för kollegial samordning), och genom dem vidare till fakultetsrådet. De kommer 
även att publiceras på fakultetsnämndens sida på intranätet.  

§ 6 Information om status skolans administration 

Erik Edstam, kanslichef, föredrar ärendet. 

Nämnden ges kort information om status gällande arbetet med omorganiseringen av 
verksamhetsstödet. Rekrytering av två tjänster närmast institutionerna pågår just nu. 
Prefekterna är involverade i rekryteringarna av dessa personer. 

En fråga lyfts gällande upplevelsen att det inte finns en infrastrukturansvarig på skolan 
längre. Erik informerar om att stödet finns att tillgå på skolan även om det inte finns en 
specifik person med denna titel. Han tar med sig att denna information inte har nått ut 
ordentligt och att den behöver tydliggöras.  

§ 7 Information från skolledningen 

Ordförande föredrar ärendet.  
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Nämnden informeras kortfattat om vad som är aktuellt på skolan.  

- Tältlägret och demonstrationerna. Det har varit stökigt den senaste tiden, i fredags 
ockuperades kårhuset av ett antal personer och det blev ett polisiärt ärende. KTH är nu 
uppe stora kostnader för sanering av skadegörelse, extra väktare etc. Rektor har träffat 
representanter från demonstranterna vid flera tillfällen. Information om aktuell status 
finns att tillgå på intranätet. 

- Nordita-utredningen finns nu tillgänglig (S-2024-0858). Rektor har beslutat att 
finansiera på samma nivå (5,3 Mkr) under 2024 och 2025. En uppföljning ska ske för 
att besluta om fortsatt finansiering from 2026. 

- Utlysning gällande ny PA för teknisk fysik finns ute och det kommer att tillsättas en 
urvalskommitté innefattande bland annat två representanter från fakultetsnämnden.  

- Lite längre tid för disputationsplanering är under diskussion (utökning till 13 v). 

- JML-workshops för institutionerna under hösten är under planering. 

- Ledningen har satt följande riktlinjer och process för återanställning efter pension: 

1. Prefekten presenterar på prefektrådet  

2. Skolan ansöker 

3. Rektor beslutar 

- Process för att utse VR elektorer är pågående 

§ 8 Information om ekonomi, uppföljning T1 

Seija Liedes, skolcontroller, föredrar ärendet. 

Nämnden informeras om hur utfallet för T1 ser ut. Två mindre ändringar mot ursprunglig 
budget redovisas. Sammanfattningsvis är läget stabilt och skolan ligger i linje med budget 
gällande intäkter och kostnader. Kort diskussion förs och Seija svarar på de frågor som 
lyfts från nämnden. 

§ 9 Information och diskussion om skolans fakultetsutvecklingsplan 

Sebastian Stichel, fakultetsförnyelseansvarig, föredrar ärendet. 

Nämnden ges information kring skolans fakultetsutvecklingsplan för 2024. 
Fakultetsutvecklingsplanen är något som arbetas fram under våren och hittills är det 
skolans FFA som är ansvarig för detta arbete. I framtiden kommer det eventuellt bli 
fakultetsnämndens ansvar. 

Sebastian redogör för processen för att ta fram planen. Skolans FFA ber institutionernas 
FFA att ta fram rapporter enligt en mall från dekanus. När alla dessa kommit in sitter man 
tillsammans och diskuterar de olika frågorna. Utifrån detta sammanställs skolans rapport 
och skickas, efter remiss hos institutionerna, till dekanus som fastställer denna. Det är 
således varje institution som har en strategi för rekrytering, skolan har inte en egen 
strategi. 
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Diskussion förs kring bland annat hur fakultetsutvecklingsplanen brukar följas, vikten av 
att diskutera kring hur de olika institutionerna tänker strategiskt och kring processerna, 
hur rekryteringar internt ser ut, hur de initieras och vad som styr. Vidare lyfts vikten av att 
tänka igenom vad skolan vill uppnå med dimensionering av fakulteten och vad som blir 
viktigt att ta med i planeringen av hur nämnden kommer att arbeta när man tar över 
ansvaret för anställningsprocesserna. 

§ 10 Diskussion kring kommande fokus för diskussion i nämnden 

Diskussioner kring vilka ärenden fakultetsnämnden vill fokusera på att diskutera 
framöver har förts löpande under mötet. Sammanfattningsvis: 

- Sätta principer för beslut om inrättande respektive avveckling av kurser, komma fram 
till en gemensam syn inom nämnden. Kommer att bjuda in GA/FA till en sådan 
diskussion. 

- Sätta principer för hur man anställer och se över möjlighet till effektivisering av 
anställningsprocessen. Även ta upp frågan kring mål gällande könsfördelning inom 
fakulteten. 

- Önskemål finns att översynen av master- och doktorsprogram förankras i 
fakultetsnämnden innan beslut.  

§ 11 Reflektioner från den första terminen med nämnden 

Löpande reflektioner har skett under hela mötet och punkten stryks därmed. 

§ 12 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

§ 13 Nästa möte 

Nästa möte hålls den 26 augusti 14.00-17.00 i Freja, Teknikringen 8, plan 1,5. 

Ordförande tackar ledamöterna och avslutar mötet. 

 

Vid protokollet 

 

_____________________________ 

Annette Grahn 

Sekreterare 

 

_____________________________ 

Sandra Di Rocco 

Ordförande 

Justeringsdatum: 2024-06-13 
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_____________________________ 

Fredrik Viklund 

Justerare 

Justeringsdatum: 2024-06-17 

 


